



## بيان صحفي

### مجمع المناعي يعلن عن صافي ربح قدره ٢٧٦ مليون ريال قطري لعام ٢٠٢١

أعلن مجلس الإدارة عقب اجتماعه اليوم عن انتعاش قوي في ٢٠٢١ بلغ فيه صافي ربح المجموعة ٢٧٦ مليون ريال قطري مقارنةً بمجرد صافي ربح متواضع في العام الماضي بسبب التأثير الأولي لقيود جائحة كوفيد-١٩ في عام ٢٠٢٠.

وقد نمت الإيرادات بنسبة ١٦,٣% لتصل إلى ١٤,٤ مليار ريال قطري، بينما زاد الربح قبل الفوائد والضريبة والاستهلاك والإطفاء بنسبة ٢٦% ليصل إلى ١,٢٤ مليار ريال قطري.

وفي تصريح له قال السيد/ كيث هيجلي، عضو مجلس الإدارة "إن صافي الربح البالغ قدره ٢٧٦ مليون ريال قطري والمساهمة الكبرى من أعمالنا في قطر يوضحان القوة الكامنة لانتعاش أعمالنا في ٢٠٢١. والاتجاه الإيجابي في الأعمال خلال العام والذي تتوج بأداء قوي للربع الأخير من ٢٠٢١ يعتبر مشجعاً لما نستشرفه من قادم الأيام."

كما انتهز مجلس الإدارة الفرصة لتوفير الموجز أدناه عن البيع المقترح لحصص المناعي في إنيتم.

### البيع المقترح لـ "إنيتم"

تم الإعلان للسوق عن طريق بورصة قطر في ٢٠ يناير ٢٠٢٢ م عن البيع المقترح لحصص المناعي في "إنيتم"، الشركة الفرنسية التابعة المتخصصة في تكنولوجيا المعلومات.

وتجري عملية البيع كما هو مخطط لها وهي حالياً قيد التشاور مع ممثلي العاملين.

وسيتم عقد جمعية عامة عمّا قريب لتمكين مساهمي المناعي من مراجعة البيع المقترح، وفي حال موافقة المساهمين على البيع، فمن المتوقع أن يؤدي ذلك إلى حدوث تغيير مخطط وإيجابي في شكل ميزانية المناعي خلال ٢٠٢٢ م.

ومن الطبيعي أنه بينما يكون هنالك انخفاض في إيرادات المجموعة عقب بيع "إنيتم" فمن المهم أنه سيكون هنالك أيضاً انخفاض كبير جداً في مستوى الاستدانة المصرفية للمناعي وفي معدّل الاقتراض وتكاليف الفائدة مستقبلاً.

ولن يكون لبيع "إنيتم" تأثير على أعمال تكنولوجيا المعلومات التابعة للمناعي على المستوى المحلي والتي تستمر في البناء على نصيبها الريادي من السوق في قطر مدعومةً في ذلك بقائمة قوية وطويلة من الطلبات المستقبلية.

### اجتماع الجمعية العامة غير العادية والعادية

لقد شارفت عملية التشاور مع ممثلي العاملين في فرنسا لبيع "إنيتم" على الانتهاء، ومن المتوقع أنه وبمجرد اكتمال هذه العملية فسيصبح من الممكن الإعلان عن مزيد من التفاصيل عن صفقة البيع عن طريق بورصة قطر مع الإعلان عن اجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية.

ومن المخطط نشر الإعلان عن اجتماعي الجمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية في ٤ أبريل مع جدولته عقد الجمعيتين في ٢٦ أبريل ٢٠٢٢ حيث يسعى المناعي فيها للحصول على موافقة المساهمين على بيع كافة حصصه في "إنيتم".





## PRESS RELEASE

### MANNAI REPORTS QR 276 MILLION NET PROFIT FOR 2021

Following its meeting today the Board of Mannai reported a strong turnaround in 2021 posting a Group Net Profit of QR 276 Million, compared to only a modest Net Profit in the previous year due to the initial impact of Covid-19 restrictions in 2020.

Revenues grew by 16.3 percent to QR14.4 Billion, and EBITDA increased by 26 percent to QR 1.24 Billion.

It is notable that a robust 66 percent of the overall Group Net Profit was generated by its businesses in Qatar.

Keith Higley, Director said "The QR 276 Million Net Profit, and the tremendous contribution from our businesses in Qatar, demonstrates the underlying strength of the turnaround in our business in 2021 and the positive trend in business culminating in a strong fourth quarter gives encouragement for the way ahead".

The Board also took the opportunity to provide the update below on the proposed sale of its shares in Inetum.

#### PROPOSED SALE OF INETUM

The proposed sale of Mannai's shares in Inetum, its French ICT subsidiary, was notified to the market via the QSE on 20<sup>th</sup> January, 2022.

The sale process is proceeding as planned and is currently under consultation with employee representatives.

A general assembly will be convened shortly to enable Mannai's shareholders to review the proposed sale. Should the shareholders approve the sale, it is expected to result in a planned and positive change in the shape of Mannai's Balance Sheet during 2022.

Naturally, whilst there will be a reduction in Group revenue following the sale of Inetum, importantly, there will also be a very significant reduction in the level of Mannai's bank borrowings, debt gearing and interest costs going forward.

The Inetum sale will have no effect on Mannai's domestic ICT business, which continues to build on its leading market share in Qatar, underpinned by its strong and lengthy forward order book.

#### EXTRAORDINARY GENERAL MEETING AND ORDINARY GENERAL MEETING

The employee representative consultation process in France for the sale of Inetum is nearing completion. It is expected that once this process is completed, more details on the sale transaction will be able to be released via the QSE alongside the notice for an Extraordinary General Meeting (EGM) and an Ordinary General Meeting (OGM).

The notice for the EGM and OGM is planned to be published on 4<sup>th</sup> April with the General Assemblies being scheduled for 26<sup>th</sup> April, 2022, at which Mannai will seek shareholder approval for the sale of all its shares in Inetum.

